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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vállal-e szerepet a kormánya Bulinegyed gondjainak 
megoldásában? " 

Tisztelt Miniszter úr, 
Erzsébetváros,  és  vele  a  sokat  emlegetett  Bulinegyed  választókerületem  része.  Az  október  13-án  itt
polgármesterré választott Niedermüller Péter úgy nyúlt hozzá a Bulinegyed ügyéhez, ahogyan azt választási
programjában megígérte. A kerületi  vendéglátó-  és szórakozóhelyeknek fő  szabály szerint  éjfélkor  be kell
zárniuk, ezalól azonban fölmentés kaphatnak, amennyiben hajlandóak áldozni arra, hogy a későbbi működés
a környéken lakók nyugalmát és pihenését ne zavarja. Zajszigetelés, a dohányozni az utcára vonuló és ott
zajongó vendégek problémájának megoldása,  az  üzlet  előtti  közterületek  takarítása  –  csak  néhány azon
intézkedések  közül,  amelyek  az  ott  lakók  életét  megkönnyítenék,  és  amelyek  konkrét  formájában  az
önkormányzat, a vállalkozók és a lakók képviselőinek meg kell majd állapodniuk. Október 25-ém a hetedik
kerületi közgyűlésben sok fontos határozatról döntöttel. A lakók nyugalma érdekében a kerület kezdeményezi
a Fővárosnál, én pedig a kormánynál szeretném kezdeményezni, hogy legyen végre egy előremutató Airbnb
szabályozás,  amelynek  elkészítése  megegyezik  a  nemzetközi  gyakorlattal,,  és  egyeztetnek  a
szálláskiadókkal,  de  még inkább az  ott  életvitelszerűen  lakó  emberekkel.  A Testület  úgy  döntött,  hogy  a
jövőben parkolóhelyet nem lehet teraszként használni, illetve az önkormányzati tulajdonú ingatlanoknál nem
támogatják  a  kocsmák  üzemeltetését.  A  legfontosabb,  hogy  felállításra  kerül  egy  döntés-előkészítő
munkacsoport, melyre kilenc éve nem volt példa, hogy egy asztalhoz ülnek az önkormányzat, a lakók és a
vendéglátóhelyek képviselői. A munka sikere érdekében fontos lenne a kormány pozitív hozzáállása, melynek
eredményeként egy virágzó kulturális negyed jöhet létre.
A Bulinegyed komoly bevételt termel az országnak. Méltányos volna, ha ebből a bevételből a helybeliek is
részesülnének, ezzel segítve a normális életkörülmények megteremtését.  Méltánytalan és elfogadhatatlan,
hogy ma a lakók és az önkormányzat viseli a Bulinegyed terheit, míg az állam csak a hasznait szedi.
Kérdezem ezért miniszter urat, hogy az ott lakók érdekében hajlandóak-e az alábbiakra:



Hajlandó-e a kormány pályázati alapot létesíteni, amelynek célja a Bulinegyed lakóinak életkörülményeinek
javítása?
Hajlandó-e  a  kormány  jelentősebb  rendőri  jelenlétet  biztosítani  az  utcákon,  hogy  megfékezzék  a
randalírozókat, betartassák a jogszabályt, példáull a közterületi alkoholfogyasztás tilalmát.
Hajlandó-e a kormány arra, hogy eltörölje azt a szabályt, amelyik maximálja a vendéglátóhelyek által fizetendő
adót, a 24 órán túli nyitvatartás miatt járna?
Hajlandó-e a kormány arra, hogy egyeztetéseket kezdeményezzen az angol rendőrséggel, mivel szakértőink
szerint nagy előrelépést jelentene, ha az utcákon az angol turisták néhány Bobbyt is látnának?
Hajlandó-e a kormány arra, hogy a Turisztikáért Felelős Államtitkárság aktívan részt vegyen a munkacsoport
munkájában, és támogassa hogy egy virágzó kulturális negyed jöjjön létre Bulinegyed helyett?
Várom válaszát.
Budapest, 2019. december 3.

dr. Oláh Lajos 
Demokratikus Koalíció
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